
 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2024.gada 18.janvārī                                                                                                Nr. 1 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:02 

 

Sēde notiek klātienē Balvos, Bērzpils ielā 1ā 

 

Sēdes veids-atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja iecelšanu. 

 

Papildus darba kārtībā: 

2. Par vidusskolu un profesionālās ievirzes izglītības iestāžu tīklojumu Balvu novadā 

(INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Ruta Cibule, deputāts Marija Duļbinska, deputāts Sandra Kindzule 

(attālināti – bez balss tiesībām), deputāts Svetlana Pavlovska, deputāts Egons Salmanis, 

deputāts Imants Slišāns 

 

Ieinteresētās personas: 

Deputāte Iveta Arelkeviča, Izglītības pārvaldes vadītāja Inese Circene, Izglītības pārvaldes 

ekonomiste Ieva Sīle, domes priekšsēdētāja viwtniece Sandra Kapteine, izpilddirektore Daina 

Tutiņa 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) 

Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Juridiskās nodaļas Juriskonsults Iveta 

Kokoreviča, Balvu Sporta skolas direktore Ludmila Beļikova, Viduču pamatskolas direktore 

Anželika Ločmele, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, 

Juridiskās nodaļas Juriskonsults Inese Trupovniece, Balvu sākumskolas direktore Larisa 
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Krištopanova, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietnieks Inta Kaļva, Viļakas pilsētas 

pārvaldes saimniecības vadītāja Terēzija Babāne, Rekavas vidusskolas direktore Žanna 

Maksimova, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Balvu Profesionālās un 

vispārizglītojošās vidusskolas direktore Biruta Vizule, Balvu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Diāna Astreiko, Krišjāņu pagasta pārvaldes vadītāja Iveta Socka-Puisāne, Balvu novada Bērnu 

un jauniešu centra vadītāja pienākumu izpildītāja Agnese Puļča, Balvu Mākslas skolas direktore 

Elita Teilāne, Rugāju pagasta pārvaldes vadītāja Arnita Kļaviņa, Juridiskās nodaļas vadītāja 

Ilona Blūma, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības nodaļas grāmatvede Lilita 

Žuga, Viļakas vidusskolas direktore Sarmīte Šaicāne, Balvu novada Izglītības pārvaldes 

izglītības darba speciāliste Terēza Čudarkina, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja 

Lonija Melnace, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Attīstības plānošanas nodaļas 

Projektu vadītājs Gatis Siliņš, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora vietnieks 

administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, Kancelejas un personāla nodaļas 

personāla speciāliste Inese Siliņa, Balvu Mākslas skolas direktora vietnieks (izglītības jomā) 

Anita Kairiša, deputāts Aldis Bukšs, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Olga Siņica, Balvu Valsts ģimnāzijas direktore Kristīne Lele, Balvu novada 

Izglītības pārvaldes lietvede Lāsma Saviča, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas Galvenais ekonomists Sandra Būdniece, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris 

Annuškāns 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Sandra Kindzule (piedalās attālināti – bez balss tiesībām) 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājuma iekļaušanu 

 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt papildus darba 

darba kārtību. Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt papildus darba kārtību 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību. 

Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību. Sāk izskatīt darba kārtības 

jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 

 

1.§ 

Par Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja iecelšanu 

 

Ziņo Aija Mežale: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Lūdz sevi prezentēt un sīkāk par sevi pastāstīt. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par darbības jomu. 

Izsaka viedokli 

Agnese Pulča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumus par novada centriem, kas darbojas. 

Izsaka viedokli 

Agnese Pulča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk pastāsta par centru darbībām novadā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu par Jauniešu festivāla organizēšanu. 

Izsaka viedokli 

Agnese Pulča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Uzdod jautājumu par jauniešu aktivitātēm un kā tiek nodrošināta 

jauniešu iesaiste aktivitātēs tajās vietās, kur nav šie centri un kā tas 

plānots arī nākotnē. 

Izsaka viedokli 

Agnese Pulča: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par Baltinavas pagastu, kā veicas tur ar jauniešu 

piesaisti. 

Izsaka viedokli 

Agnese Pulča: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro par projektu realizēšanu. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu un sniedz savu atzinumu 

šo jautājumu izskatīt Finanšu komitejas sēdē. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu novada Bērnu un jauniešu centra vadītāja 

iecelšanu" 
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2.§ 

Par vidusskolu un profesionālās ievirzes izglītības iestāžu tīklojumu Balvu novadā 

(INFORMATĪVS) 

 

Ziņo Inese Circene: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par vidusskolu un profesionālās 

ievirzes izglītības iestāžu tīklojumu Balvu novadā. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka būtu ļoti labi, ja no savas puses sadzirdētu Izglītības 

pārvaldes redzējumu. Būtu pilnīgi par to, ka Baltinavas un Rekavas 

skolas tiktu stiprinātas pamatskolas posmā. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro, ka ir pret šādu lēmumu, ka septembrī varētu 

neatvērt 10.klasi. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Jautā, vai ir izdevies iepazīties ar dokumentu no VARAM un sīkāk par 

to paskaidro. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro par skolu reorganizēšanu, MK noteikumiem, kuru 

šobrīd vēl nav, bet tie noteikti būs. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro, ka ir par to, ka šādi lēmumi savlaicīgi ir 

jāpieņem, jo nav citu variantu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Par MK noteikumiem, ka pamatojums noteikti būs, ka būtu jāsaigaida, 

kad šie dokumenti tiks pieņemti, tad arī lemjam tālāk par šo jautājumu. 

Par skolas atbalstu. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. Aicinājums Izglītības pārvaldei, kad tiek runāts par 

faktiem, ņemt vērā objektīvos datus. Vēlētos redzēt aprēķinus par tiem 

izdevumiem, kas rodas tajā brīdī, kad tiek likvidēti vidusskolas posmi. 

Lūdz sīkāk izskaidrot par argumentiem arī sabiedrībai. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Sīkāk skaidro. Ja gadījumā tiksim līdz šo jautājumu risināšanai, tad 

vēlētos redzēt datus par finansējumiem. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka būtu nepieciešams apsriest arī par profesionālās ievirzes 

izglītības iestādēm. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro par profesionālās ievrirzes izglītības iestādēm. 

Izsaka viedokli Ieva 

Sīle: 

Sīkāk paskaidro par profesionālās ievrirzes izglītības programmām, 

izglītojamo skaitu, finansējumu. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro par šo iestāžu apvienošanu, ieguvumiem, 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, vai ir runāts ar iestāžu vadītājiem par šādu risinājumu. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Skaidro, ka arī vēlētos redzēt šos aprēķinus šīs reformas gadījumā, par 

iespējamo ietaupījumu un ieguldījumu par Balvu Mākslas skolu un 

Balvu Mūzikas skolu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aldis 

Bukšs: 

Sīkāk paskaidro. Skaidro, ka vēlētos redzēt detalizētu izvērtējumu, par 

pārvaldības kārtību. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka lūgtu Izglītības pārvaldei sagatvot nepieciešamo 

informāciju, ka noteikti, ja ne februārī, tad martā atgriezīsimies pie šī 

jautājuma. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežle: 

Aicina šo sniegto par vidusskolu un profesionālās ievirzes izglītības 

iestāžu tīklojumu Balvu novadā pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 

Informācija par vidusskolu un profesionālās ievirzes 

izglītības iestāžu tīklojumu Balvu novadā tiek pieņemta 

zināšanai. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:00 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 


